
PROTOKÓŁ Nr XXXII/2021 

z obrad XXXII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Sadowne z dnia 06 lipca 2021 roku, która 

odbyła się w Sali Konferencyjnej Urzędu Gminy w Sadownem o godz. 900 

 

Skład Rady – 15 

Obecnych według listy obecności – 8 

Nieobecni: Jarosław Popławski 

        Zbigniew Kłósek 

                    Małgorzata Lipka-Bartosik 

        Dorota Mianowicz 

        Bożena Rodź 

        Sławomir Rydzewski 

        Urszula Bala 

 

Ponadto na sesję przybyli: Pan Marcin Gręda – Zastępca Wójta, Pani Anna Rukat – Skarbnik Gminy, 

Pan Janusz Chaber- Kierownik ZGK w Sadownem. 

 

 

Do punktu pierwszego porządku obrad: 

Pan Tomasz Szymanik – Przewodniczący Rady Gminy – przywitał wszystkich zebranych, rozpoczął 

obrady XXXII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Sadowne. Na podstawie listy obecności stwierdzono 

quorum. Poprosił radnych o zalogowanie się do systemu. 

Do punktu drugiego porządku obrad: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Porządek obrad:  

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie przystąpienia do opracowania i realizacji Strategii Rozwoju Ponadlokalnego 

dla obszaru funkcjonalnego Partnerstwa Razem dla Rozwoju Doliny Liwca na lata 2021-

2030; 

b) w sprawie zmiany Uchwały nr XXVIII/164/2021 z dnia 25 marca 2021 roku                          

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości i odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy; 

c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sadowne na lata 2021-

2032; 

d) w sprawie zmian w Uchwale budżetowej Gminy Sadowne na 2021 rok.  

4. Zamknięcie obrad.  

 

 

Do punktu trzeciego porządku obrad: 

 

a) uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania i realizacji Strategii Rozwoju 

Ponadlokalnego dla obszaru funkcjonalnego Partnerstwa Razem dla Rozwoju Doliny 

Liwca na lata 2021-2030; 

Pan Marcin Gręda – projekt tej uchwały podlegał również opinii innych samorządów, wszyscy 

musieliśmy określić zakres tej strategii. Ogólne założenie jeśli chodzi o tę strategię jest takie, że mamy 

przygotować się ponadlokalnie do finansowania z UE. Ta strategia ma nam pozwolić później na to 

żebyśmy dostawali kolejne punkty przy ubieganiu się o pomoc przy uzyskaniu pieniędzy z zewnątrz. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



b) uchwała w sprawie zmiany Uchwały nr XXVIII/164/2021 z dnia 25 marca 2021 roku                          

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości i odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy; 

Pan Marcin Gręda – nadzór prawny ma uzasadnione zastrzeżenia co tej uchwały (treść i podstawa 

prawna). Projekt tej uchwały był przygotowany na 5 lat. Decyzją Państwa zmieniliśmy to do 3 lat.             

Z związku z tym, że było do 3 lat nie ma obowiązku przetargowego, zmienia się podstawa prawna oraz 

powinniśmy zmienić treść uchwały. Żeby poprawić tę uchwałę proponujemy wydłużyć okres dzierżawy 

na okres do 4 lat. 

 

  



c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sadowne na lata 2021-

2032; 

Pani Anna Rukat -  zmiany opiewają na kwotę 367 385 zł są to trzy dotacje. Pierwsza dla OSP Sokółka 

150 000 zł, druga na remont zaplecza hali sportowej przy Szkole Podstawowej w Sadownem kwota 

200 000 zł, trzecia na zakup podręczników (zadanie zlecone) 13 903,04 zł. Mamy również zwiększenie 

dochodów o kwotę 3 482 zł jest zwrot z inwestycji dotyczącej wymiany pieców, fotowoltaika i solary. 

Takie kwoty zostały wprowadzone do budżetu po stronie dochodów. Jeśli chodzi o wydatki to mamy 

zwiększenie o tę samą kwotę w dziale 754, czyli straże pożarne, chodzi o Sokółkę. Jeśli chodzi o zadania 

zlecone, czyli zakup podręczników, wcześniej były wprowadzone środki na ten cel w wysokości 47 397 

zł i dotacja 13 903,04 zł, w sumie 61 300, 86 zł. Jeśli chodzi o WPF jest tam zadanie inwestycyjne 

„zakup samochodu OSP Zarzetka” jest to zadanie jednoroczne, rozpoczęte i zakończone w tym roku,        

w związku z tym decyzją RIO musimy tę pozycję usunąć.  

 

 

  



d) w sprawie zmian w Uchwale budżetowej Gminy Sadowne na 2021 rok. 

 

  



Do punktu czwartego porządku obrad: 

Pan Tomasz Szymanik – zamykam XXXII Nadzwyczajną Sesję Rady Gminy Sadowne zwołaną na 

dzień dzisiejszy. Dziękuje Państwu za przybycie. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Protokolant:                    Przewodniczący Rady Gminy  

Ewa Sęk                                                                                             Tomasz Szymanik 

 

 


